
Verslag ledenvergadering Nivon Gouda 21 maart 2022 in de Rotonde te Gouda 
 
Aanwezig: 
Christa Schep (voorzitter), Miranda Prosperi (secretaris), Nel van Wijngaarden (bestuur), Leni de 
Jager (bestuur), Jolanda Engels (penningmeester), Gerard de Jager (verslaglegging), Ronald van Wijk, 
Ronald van der Perk, Hannie van Duuren, Gert Jan Jansen, Jannie Jansen-van Ooijen, Tim van 
Immerzeel, Marlies Blankers, Ed Diersmann, Tonnie Diersmann, Jennifer Hartman, Wil van der Zwan, 
Jos van den Bergh, Jolanda van den Berg, Imanda de Jonge, Pieter van der Wel. 
 
Afwezig met kennisgeving: Koen Lustig, Frans en Ineke Wempe, Maya van Termeij, Mientje van Rooij 
en Wim Kok 
 
1. Opening en welkom 
Christa Schep, voorzitter van de afdeling, verwelkomt de aanwezigen en in het bijzonder de 
aanwezige jubilarissen. De bestuursleden stellen zich, wellicht ten overvoede, voor. 
Jolanda Engels is penningmeester, Leni de Jager is coördinator van de activiteitencommissie en 
verzorgt de eindredactie van de Goudse Pijp (het digitale afdelingsblad). Miranda Prosperi is 
secretaris, is verantwoordelijk voor de ledenadministratie en is medeverantwoordelijk voor de 
website. Christa Schep is voorzitter en verzorgt het contact met het Duurzaamheidsplatform Gouda. 
Nel van Wijngaarden is algemeen bestuurslid en is actief in de activiteitencommissie.  
 
2. Mededelingen en ingekomen stukken 
Christa deelt mee dat op 21 mei, in het kader van het 750-jarig bestaan van Gouda als stad, een groot 
duurzaamheidsfestival wordt georganiseerd. Organisator is het Duurzaamheidsplatform Gouda en 
het evenement vindt plaats op GoudAsfalt. Er is dringend behoefte aan helpende handen voor 
allerlei werkzaamheden. 
Christa deelt voorts mee dat er door een aantal gemeenten contact is gezocht met een aantal 
natuurvriendenhuizen om als noodopvang te dienen voor vluchtelingen uit Oekraïne. Het Nivon kijkt 
momenteel naar de mogelijkheden en voorwaarden.  
 
3. Verslag ledenvergadering Nivon Gouda 15 maart 2021 
Er zijn geen opmerkingen over het verslag. De voorzitter constateert dat het verslag ongewijzigd is 
vastgesteld. Zij dankt de opsteller van het verslag. 
 
4. Jaarverslag 2021 van de secretaris en het bestuur 
Er zijn geen opmerkingen. Het verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
5. Verslag activiteitencommissie 2021 
De voorzitter herinnert eraan dat er vorig jaar nog veel beperkingen waren als gevolg van corona en 
de coronamaatregelen. Het bestuur is er trots op dat desondanks veel van de geplande activiteiten 
zijn doorgegaan. Wil van der Zwan complimenteert de organisatoren hiervoor. Applaus. 
 
6. Financieel verslag 2021 
De penningmeester, Jolanda Engels, geeft een korte toelichting. Zij is bij het inwerken tijdens haar 
eerste jaar als penningmeester bijgestaan door haar voorganger Leni de Jager. Ook Ed Diersmann 
heeft een belangrijke rol gespeeld. Het financieel verslag wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
7. Begroting 2022 
De penningmeester geeft een korte toelichting op de begroting. Het aantal activiteiten (nu 23) en het 
aantal deelnemers aan activiteiten laten een stijgende tendens zien. De begroting is hierop 
aangepast. 



Hannie van Duuren vraagt of de leden van de opgeheven afdeling Woerden zijn overgeschreven naar 
Gouda en of de afdracht hierop is aangepast. Ronald van de Perk vraagt hoe de afdracht aan de 
afdelingen wordt berekend en uitgekeerd. 
Leni de Jager verduidelijkt dat de afdracht bestaat uit een basisbedrag plus een bedrag per lid van ca 
€ 1,70. Het bestuur zegt desgevraagd toe dat er bij het Landelijk Bureau zal worden gecheckt of de 
afdeling daadwerkelijk meer afdracht heeft gekregen door de overgang van leden vanuit Woerden 
naar Gouda.  
Miranda Prosperi deelt mee dat het aantal leden van de afdeling op dit moment 366 leden bedraagt.  
Christa Schep gebruikt de gelegenheid om te vertellen dat het ledental van het landelijke Nivon nu 
op 25.000 staat. Een paar jaar geleden waren dat er nog 16.000. Een heel mooie ontwikkeling. 
 
8. Verslag van de kascontrolecommissie 
De kascontrolecommissie bestond dit jaar uit Frans Wempe en Koen Lustig. Helaas zijn beiden 
verhinderd. Koen wegens andere afspraken en Frans als gevolg van coronabesmetting. 
De kascontrolecommissie heeft wel een schriftelijk verslag uitgebracht. Zij hebben de kas, de 
financiële administratie en de bankrekening gecontroleerd. Alles is in orde gevonden. De getekende 
verklaringen worden op het scherm getoond. De kascontrolecommissie stelt de ledenvergadering 
voor het bestuur te dechargeren. De vergadering volgt dit advies. Het bestuur is hiermee 
gedechargeerd. 
 
9. Verkiezing bestuursleden 
De voorzitter geeft een korte toelichting op het voorstel. In de regel worden bestuursleden gekozen 
voor een termijn van drie jaar en kunnen dan worden herkozen. De herverkiezing van bestuursleden 
wordt zo georganiseerd dat niet alle bestuursleden tegelijk vertrekken. Doordat er twee jaar lang 
ernstige beperkingen waren op het kunnen houden van normale ledenvergaderingen is dit in de war 
geraakt. Dat is de reden dat er dit jaar vier bestuursleden herverkozen dienen te worden: Christa 
Schep, Miranda Prosperi, Leni de Jager en Nel van Wijngaarden. Er wordt geen hoofdelijke stemming 
gevraagd en de kandidaten worden allen herkozen. 
De secretaris, Miranda Prosperi, deelt mee dat het bestuur zich graag uitgebreid wil zien met een 
tweede secretaris, om de taken van de secretaris te verlichten.  
 
10. Verkiezing kascontrolecommissie 
De voorzitter deelt mee dat Frans Wempe aftredend is. Koen Lustig is als zittend lid wel herkiesbaar. 
Wil van der Zwan stelt zich beschikbaar voor de kascontrolecommissie 2023. Aldus wordt besloten. 
 
11. Afvaardiging Nivonraad 
Het bestuur stelt voor Leni de Jager aan te wijzen als afgevaardigde van de afdeling Gouda naar de 
Nivonraad. De vergadering stemt hiermee in. Mocht de afgevaardigde door onvoorziene 
omstandigheden niet aanwezig kunnen zijn, dan kan het bestuur een vervanger aanwijzen. 
 
12. Huldiging jubilarissen 
Wil van der Zwan krijgt het speldje uitgereikt voor een 25-jarig lidmaatschap. Zij merkt op dat dit niet 
klopt. Zij is al veel langer lid, maar heeft door een administratief probleem bij een verhuizing een 
nieuwe inschrijving gekregen. Hannie van Duuren krijgt een speldje uitgereikt voor een 40-jarig 
lidmaatschap. Zij was de laatste voorzitter van Woerden, voordat de afdeling werd opgeheven en bij 
Gouda (en Utrecht) werd gevoegd. Zij vindt Gouda een leuke afdeling met een aansprekend 
programma en zij komt er graag. Zij overhandigt haar oude voorzittershamer aan de huidige 
voorzitter van Gouda. 
Ook Jennifer Hofman ontvangt een speldje ter gelegenheid van het 40-jarig lidmaatschap. Ook zij  
meldt dat ze langer lid is van het Nivon. Ze is actief geweest in de werkgroep Eénouderweekeinden.  
Gert Jan en Jannie Jansen krijgen een speldje ter gelegenheid van hun 60-jarig lidmaatschap. Gert Jan 
memoreert dat hij met zijn vader de contributie ging ophalen bij de leden van zijn afdeling.  



De niet-aanwezige jubilarissen zullen het speldje op een andere wijze ontvangen.  
 
13. Rondvraag en sluiting 
Christa Schep herinnert nogmaals aan haar oproep voor hulp aan het Duurzaamheidsfestival op 21 
mei 2022. Jolanda van den Berg meldt dat zij beschikbaar is voor uitvoerende taken. Christa noteert 
dit en zegt toe dat nadere info over het programma van deze dag en de hieruit voortvloeiende taken 
in de volgende digipijp of in een aparte mail aan de leden zal worden gemeld. 
 
De voorzitter sluit hiermee de vergadering 
 
Na de pauze zal Marius van Rouwendaal (KNNV) een presentatie verzorgen over Weidevogels in de 
regio. 
 


